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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi történt az ivóvízzel Szeghalmon és 
Füzesgyarmaton?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban  megjelent  információk  alapján  Szeghalmon  és  Füzesgyarmaton  egy  ideje  ihatatlan,
sárgás színű víz folyik a csapból. Szeghalom közösségi oldalán is tájékoztatást adtak a problémáról,
ahol  leírták  azt  is,  hogy  több  mint  egy  éve  államosították  az  önkormányzat  vagyonaként
nyilvántartott  ivó-  és  szennyvízhálózatot,  valamint  a  szennyvíztisztító  telepet.  Megszüntették
továbbá azt a hét helyi kutat is, amely ivóvízzel látta el Szeghalom és Füzesgyarmat városát, azt a
70 milliós hátralékot pedig nem rendezték, amellyel a szolgáltató tartozott a városnak. Mivel az
önkormányzat  már  nem tulajdonos,  ezért  csupán  annyit  tudnak  tenni,  hogy  a  lakosok jelzéseit
továbbítják a szolgáltató felé.

A Nemzeti Vízművek Zrt. a sajtó kérdéseire válaszolva arról adott tájékoztatást, hogy hozzájuk nem
érkezett  fogyasztói  bejelentés,  a  cég  szerint  pedig  Szeghalom ivóvízminősége  megfelelő,  amit
vízmintavételi eredmények igazolnak.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Van információja arról, hogy mi történt az ivóvízzel a szóban forgó településeken? Mi 
okozhatja azt, hogy ihatatlan, sárgás színű víz folyik a csapból több fogyasztónál is?

• Milyen lépéseket tesznek a probléma mielőbbi elhárítása érdekében?
Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


